New York

New York is one of the largest cities in the world. Its population is over 11 million people. New York is an industrial and cultural centre of the country. Most business is centred in Manhattan Island. The whole area is very small, that's why the sky-scrapers were invented in New York and, especially, in Wall Street. Wall Street is a narrow street with big houses, but it is well known all over the world as the busiest street in the USA. People do business there. There are two more world-famous streets — Broadway and Fifth Avenue. Broadway is the centre of the theatres and night life. It is known as “The Great White Way” because of the electric signs which turn night into day. 

It is the city that never goes to sleep. Buses and sub-way run all night. There are many drugstores and restaurants which never close their doors. There are cinemas with films that start at midnight. Fifth Avenue is the great shopping, hotel, and club avenue. 

New York is the largest port in America. More than half the trade of the United States goes through this city. 

There are many places of interest in New York. They are: the Statue of Liberty, the United Nations Building, Empire State Building, Columbia University, City Hall, New York Public Library and others. When you come to New York you see lots of cars, big and small, black and yellow, old and modem; you do not see any trees or flowers in the streets, but only cars. You'll see and hear advertisements everywhere. There is no getting away from them. Advertisements fill the newspapers and cover the walls, they are on menu-cards and match-boxes, they are shouted through loud speakers and shown in the cinemas. 

Перевод текста: New York

Нью-Йорк - один из наибольших городов в мире. Его население - более чем 11 миллионов человек. Нью-Йорк - индустриальный и культурный центр страны. Большинство бизнеса сосредоточено в Манхэттанском Острове. Целая область является очень маленькой, именно поэтому небоскребы были изобретены в Нью-Йорке и, особенно, в Уолл Стрит. Уолл Стрит - узкая улица с большими зданиями, но это известно во всем мире как самая занятая улица в США. Люди занимаются коммерцией там. Есть еще две всемирноизвестных улицы — бродвейская и Пятая Авеню. Бродвей - центр театров и вечерней жизни. Это известно как “Большой Белый Путь” из-за электрических признаков, которые превращают ночь в день. 

Это - город, который никогда не засыпает. Автобусы и подземка бегут всю ночь. Есть много аптек и ресторанов, которые никогда не закрывают их двери. Есть кино с фильмами то начало в полночь. Пятая Авеню - большое посещение магазина, гостиница, и авеню клуба. 

Нью-Йорк - наибольший порт в Америке. Больше чем половина торговли Соединенных Штатов проходит этот город. 

В Нью-Йорке есть много достопримечательностей. Они: Статуя Свободы, Здания Организации Объединенных Наций, Здания государства Империи, Университета Колумбии, Здания муниципалитета, нью-йоркской Общественной Библиотеки и других. Когда Вы приезжаете в Нью-Йорк, Вы видите много автомобилей, больших и маленьких, черных и желтых, старых и модема; Вы не видите никаких деревьев или цветов на улицах, но только автомобили. Вы будете видеть и слышать рекламные объявления всюду. Нет никакого ухода от них. Рекламные объявления заполняют газеты и покрывают стены, они находятся на картах меню и спичечных коробках, их кричат через громкоговорители и показывается в кино.

